



金蛇迎春

CONRAD MALDIVES WELCOMES
THE YEAR OF THE SNAKE
WITH ENCHANTING CELEBRATIONS

Join us at Conrad Maldives as we celebrate the cherished traditions of the Lunar New Year.

To welcome the auspicious Year of the Snake - a time of renewal, grace and prosperity, our natural sanctuary comes alive with a range of curated experiences to attract good fortune, fantastic health, and immense happiness in the year ahead.

Delight in the culinary creations inspired by traditional feasts and modern gastronomy, and immerse yourself in activities inspired by the vibrant cultural heritage of this festive season.

CONRAD[®]
MALDIVES
RANGALI ISLAND

DINING EXPERIENCES

28 JANUARY (TUESDAY)

FEAST OF JOYFUL REUNIONS | New Year Buffet Under the Stars

Celebrate the Year of the Snake with a sumptuous Lunar New Year buffet under the stars. Delight in an extensive array of gourmet offerings, from live seafood stations and authentic Chinese dishes to decadent desserts, all crafted to honor tradition and flavor. Live entertainment adds to the festive spirit of the evening.

7:00PM - 10:00PM | Ufaa Beach

US\$288 per adult inclusive of red and white wine by the glass

29 JANUARY (WEDNESDAY) - 1 FEBRUARY (SATURDAY)

ABUNDANCE & YUM CHA | A Dim Sum and Noodle Cooking Class and Lunch

Enjoy a fully immersive culinary experience. Learn to create authentic dim sum and hand-pulled noodles with a hands-on masterclass, followed by a joyous lunch feast. Complete your journey with tea rituals with Jing Tea, exploring the rich traditions and healing properties of Chinese teas.

12:00PM - 3:00PM | Ufaa by Jereme Leung

US\$128 per person

26 JANUARY (SUNDAY) - 1 FEBRUARY (SATURDAY)

GOLDEN REUNION OF HARMONY & PEACE | Lunar New Year Family Dinner

Celebrate the Year of the Snake with a sumptuous family-style dining experience, featuring an exquisite selection of Lunar New Year delicacies. From the symbolic **Yu Sheng** to indulgent mains and sweet endings, this curated menu honors tradition while delighting the palate. Enhance your meal with specially crafted beverage pairings for a truly festive evening.

7:00PM - 10:00PM | Ufaa by Jereme Leung

US\$188 per person (Beverages not included)

Regular à la carte lunch and dinner menu is also available.

Celebrate prosperity with beverage add-ons:

Fortune Sips Collection | US\$88 per person

Beers, mocktails, cocktails, fresh juices, and Jing Teas

Prosperity Pour Selection | US\$188 per person

Champagne, red, white, rosé wines, Jing Teas, and Chinese alcoholic beverages.

THE HEAVENS POUR INTO CELESTIAL CUPS | Jing Tea Zodiac Cocktails and Mocktails

Experience the artistry of Jing Tea through a collection of twelve cocktails and mocktails inspired by the Chinese Zodiac. Each drink embodies the personality and essence of a Zodiac sign, with Jing Tea as the centerpiece ingredient. Crafted with precision and creativity, this bespoke menu offers a meaningful and flavorful journey to complement your Lunar New Year celebrations.

Discover these signature Zodiac cocktails by visiting Ufaa by Jereme Leung or Rangali Bar and toast to the Year of the Snake in style.

*Applicable for guests above 12 years old.

**Each activity is subject to the number of children present for the activity.

All prices are in US\$, subject to 10% service charge and 16% T-GST.

Advanced reservation is recommended to ensure availability.

For further details or to make a reservation, please contact your island host.

金玉满堂

1月28日 (星期二)

团年美饌庆新春 | 星空下贺岁自助晚餐

金蛇迎春，在星空下享用丰盛的春节自助餐。从现场海鲜摊和正宗的中式菜肴到精心制作的精致甜点，各种美食应有尽有。现场娱乐表演更为晚会增添了节日气氛。

7:00PM - 10:00PM | Ufaa Beach

成人每位 288 美元，含杯装红葡萄酒和白葡萄酒

1月29日 (星期三) 至 2月1日 (星期六)

雅致饮茶 | 贺年点心工作坊

尽情享受一次全方位沉浸式的烹饪体验。在动手实践的大师课程中，学习制作正宗的点和手拉面，随后享用一场欢乐的午餐盛宴。最后，您将与能体验中式茶道仪式，探索中国茶的丰富传统与养生之道，为新年庆祝增添一份优雅与文化的气息。

12:00PM - 3:00PM | Ufaa by Jereme Leung

每位 128 美元

1月26日 (星期日) 至 2月1日 (星期六)

金禧春颂 和合太平 | 阖家团圆宴

与家人一起庆祝蛇年，享受丰盛的家庭式用餐体验，精选精致的传统春节美食。从标志性的“捞起”到奢华的主菜和甜品，这份精心策划的菜单既传承了传统，又满足了味蕾。为您的餐点搭配特别调制的饮品，让这个节日之夜更加喜庆。

7:00PM - 10:00PM | Ufaa by Jereme Leung

每位 188 美元 (不含饮料)

也提供常规的单点午餐和晚餐菜单。

饮品附加选项:

祥蛇献瑞 | 每位 88 美元

啤酒、无酒精鸡尾酒、鸡尾酒、鲜榨果汁和 Jing Teas 中国茶

福运绵延 | 每位 188 美元

香槟、红葡萄酒、白葡萄酒、桃红葡萄酒、Jing Teas 中国茶和各种中国酒精饮料

茶韵醉人 | Jing Tea 十二生肖鸡尾酒和无酒精鸡尾酒

通过一系列以中国生肖为灵感的十二款鸡尾酒和无酒精饮品，体验中国茶的艺术魅力。以 Jing Tea 为核心成分，每款饮品都体现了一个生肖的个性与精髓。经过精心创作，这份定制菜单为您的农历新年庆祝活动提供了一段意义深远且美味的旅程。

欢迎您前往 Ufaa by Jereme Leung 或 Rangali Bar，探索这些标志性的生肖鸡尾酒，携杯共贺蛇年盛典，尽情展现风采。

*适用于12岁及以上的客人。

**每项活动的进行需根据参与儿童的数量而定。

所有价格均以美元计算，另加10%服务费和16%旅游商品及服务税。建议提前预订以确保有位。

如需更多信息或进行预订，请联系您的私人管家。

ENHANCE THE FESTIVITIES

ACTIVITIES FOR YOUNG CELEBRANTS

26TH JANUARY | SUNDAY

CHINESE LANTERN MAKING**

2:00PM - 3:00PM | Majaa Explorers Hub and Furaavaru Teens Club

27TH JANUARY | MONDAY

DIY DANCING SNAKE CRAFT

3:00PM - 4:00PM | Majaa Explorers Hub and Furaavaru Teens Club

28TH JANUARY | TUESDAY

CHINESE ALMOND COOKIE BAKING**

3:00PM - 5:00PM | Majaa Explorers Hub and Furaavaru Teens Club
US\$30 per child

29TH JANUARY | WEDNESDAY

KITE MAKING**

2:00PM - 3:00PM | Majaa Explorers Hub and Furaavaru Teens Club

KITE FLYING**

5:00PM - 6:00PM | Majaa Explorers Hub and Furaavaru Teens Club

30TH JANUARY | THURSDAY

RATTLE DRUM CRAFT**

2:00PM - 3:00PM | Majaa Explorers Hub and Furaavaru Teens Club

31ST JANUARY | FRIDAY

LUNAR NEW YEAR PAPER FAN CRAFT**

2:00PM - 3:00PM | Majaa Explorers Hub and Furaavaru Teens Club

1ST FEBRUARY | SATURDAY

LUNAR NEW YEAR T-SHIRT PAINTING

3:00PM - 4:00PM | Majaa Explorers Hub and Furaavaru Teens Club
US\$30 per child

*Applicable for guests above 12 years old.

**Each activity is subject to the number of children present for the activity.

All prices are in US\$, subject to 10% service charge and 16% T-GST.

Advanced reservation is recommended to ensure availability.

For further details or to make a reservation, please contact your island host.

蛇喜迎春

亲子活动

1月26日 | 星期日

灯笼制作工作坊**

2:00PM - 3:00PM | 儿童及青少年俱乐部

1月27日 | 星期一

蛇舞九天手工班

3:00PM - 4:00PM | 儿童及青少年俱乐部

1月28日 | 星期二

杏仁饼烘焙教室**

3:00PM - 5:00PM | 儿童及青少年俱乐部
儿童每位 30 美元

1月29日 | 星期三

风筝工坊**

2:00PM - 3:00PM | 儿童及青少年俱乐部

腾蛇游雾风筝节**

5:00PM - 6:00PM | 儿童及青少年俱乐部

1月30日 | 星期四

手摇鼓工艺班**

2:00PM - 3:00PM | 儿童及青少年俱乐部

1月31日 | 星期五

新春纸扇手工班**

2:00PM - 3:00PM | 儿童及青少年俱乐部

2月1日 | 星期六

迎春接福T恤绘画班

3:00PM - 4:00PM | 儿童及青少年俱乐部
儿童每位 30 美元

*适用于12岁及以上的客人。

**每项活动的进行需根据参与儿童的数量而定。

所有价格均以美元计算，另加10%服务费和16%旅游商品及服务税。

建议提前预订以确保有位。

如需更多信息或进行预订，请联系您的私人管家。

WELLNESS INDULGENCES

28 JANUARY (TUESDAY)

AWAKEN YOUR INNER QI FOR BALANCE AND VITALITY

Start the New Year with a 60-minute transformative ritual designed to align your energy and rejuvenate your spirit. This treatment combines the ancient art of acupuncture to balance yin and yang, cupping therapy to release deep tension, and an energy-balancing ritual to harmonize your Qi.

US\$ 188 per person, available at the Spa Retreat

NEW YEAR REJUVENATION RITUALS

Choose from a selection of 60-minute treatments tailored to renew and refresh:

- Eshin Scalp Massage: A calming treatment for the scalp, neck, and shoulders.
- Soul Relaxed Foot Massage: A grounding and soothing therapy for tired feet.
- Elevate Facial: A revitalizing facial featuring Gua Sha techniques for a radiant glow.

US\$ 188 per person per treatment, available at the Spa Retreat

26TH JANUARY | SUNDAY

ISLAND BOOTCAMP

7:00AM - 8:00AM | Rangali Gym

Complimentary

YOGA FOR BODY AND MIND

5:00PM - 6:00PM | Yoga Pavilion

US\$35 per adult

27TH JANUARY | MONDAY

MORNING STRETCH

8:00AM - 8:30AM | Quiet Zone Pool Deck

Complimentary

INTRODUCTION TO YOGA

2:00AM - 2:30PM | Yoga Pavilion

ISLAND BOOTCAMP

6:00PM - 7:00PM | Rangali Gym

US\$35 per person

TABLE TENNIS WITH GUESTS VS TEAM MEMBERS

4:30PM - 5:00PM | Complimentary

28TH - 29TH JANUARY | TUESDAY - WEDNESDAY

SNAKE FLOW YOGA

7:00AM - 8:00AM | Yoga Pavilion

Fluid yoga session centered around the snake pose and movements of the snake, held at sunrise.

30TH JANUARY | THURSDAY

SUNRISE YOGA

6:45AM - 7:45AM | Yoga Pavilion

US\$35 per person

INTRODUCTION TO BOXERCISE

2:30PM - 3:00PM | Fitness Center

Complimentary

AERIAL YOGA

5:00PM - 6:00PM | Yoga Pavilion

US\$35 per person

TABLE TENNIS WITH GUESTS VS TEAM MEMBERS

4:30PM - 5:00PM | Complimentary

31ST JANUARY | FRIDAY

MORNING STRETCH

8:00AM - 8:30AM | Quiet Zone Pool Deck

Complimentary

ISLAND BOOTCAMP

9:00AM - 10:00AM | Rangali Gym

US\$35 per person

CARDIO CIRCUIT

2:30PM - 3:30PM | Fitness Center

US\$35 per person

BEACH VOLLEYBALL

5:30PM - 6:30PM | Complimentary

1ST FEBRUARY | SATURDAY

NATURE WALK

7:00AM - 8:00AM | Main Reception

Complimentary

STRENGTH CIRCUIT

10:30AM - 11:30AM | Fitness Center

US\$35 per adult

POOL VOLLEYBALL

5:00PM - 6:00PM | Complimentary

金蛇献瑞身康泰

1月28日 (星期二)

阴阳平衡 唤醒自我

在新春之际，体验一项60分钟的变革仪式，旨在调整您的能量并焕发您的灵魂。此疗程结合了古老的针灸艺术，平衡阴阳；拔罐疗法，释放深层紧张；以及能量平衡仪式，以和谐您的气息。

每位 188 美元，在 Spa Retreat 报名

新春焕活

选择一系列60分钟的疗程，旨在焕新和恢复活力：

- Eshin头皮按摩：一种舒缓的疗程，针对头皮、颈部和肩部。

- 灵魂放松足部按摩：一种稳定和舒缓的疗法，专为疲惫的双足设计。

- 面部护理：一项采用刮痧技术的焕活面部护理疗程，让肌肤焕发光彩。

每次疗程每位 188 美元，在 Spa Retreat 报名

1月26日 | 星期日

海岛训练营

7:00AM - 8:00AM | Rangali Gym

免费

身心瑜伽

5:00PM - 6:00PM | Yoga Pavilion

成人每位 35 美元

1月27日 | 星期一

晨间拉伸

8:00AM | Quiet Zone 泳池甲板

免费

入门瑜伽

2:00AM - 2:30PM | Yoga Pavilion

海岛训练营

6:00PM - 7:00PM | Rangali Gym

每位 35 美元

乒乓球：对战酒店员工

4:30PM - 5:00PM | 免费

1月28至29日 | 星期二至三

蛇形流瑜伽

7:00AM - 8:00AM | Yoga Pavilion

在日出之际，以模仿蛇的动作为中心的流动瑜伽课程。

1月30日 | 星期四

日出瑜伽

6:45AM - 7:45AM | Yoga Pavilion

每位 35 美元

拳击健身入门

2:30PM - 3:00PM | 主岛健身中心

免费

空中瑜伽

5:00PM - 6:00PM | Yoga Pavilion

每位 35 美元

乒乓球：对战酒店员工

4:30PM - 5:00PM | 免费

1月31日 | 星期五

晨间拉伸

8:00AM - 8:30AM | Quiet Zone 泳池甲板

免费

海岛训练营

9:00AM - 10:00AM | Rangali Gym

每位 35 美元

心肺训练

2:30PM - 3:30PM | 主岛健身中心

每位 35 美元

沙滩排球

5:30PM - 6:30PM | 免费

2月1日 | 星期六

漫步自然

7:00AM - 8:00AM | 前台

免费

力量训练

10:30AM - 11:30AM | 主岛健身中心

每位 35 美元

泳池排球

5:00PM - 6:00PM | 免费

*Activities are for guests above 12 years old.

**Each activity is subject to the number of children present for the activity.

All prices are in US\$, subject to 10% service charge and 16% T-GST.

Advanced reservation is recommended to ensure availability.

For further details or to make a reservation, please contact your island host.

*适用于12岁及以上的客人。

**每项活动的进行需根据参与儿童的数量而定。

所有价格均以美元计算，另加10%服务费和16%旅游商品及服务税。

建议提前预订以确保有位。

如需更多信息或进行预订，请联系您的私人管家。

ENTERTAINMENT ACTIVITIES AT UFAA BY JEREME LEUNG

29 JANUARY (WEDNESDAY) - 1 FEBRUARY (SATURDAY)

HARMONIC DYNASTY: SING-ALONG SOIREE**

Elevate your Lunar celebration with a delightful Karaoke experience.

US\$180

Inclusions:

- Room hire for up to three hours
- Selection of non-alcoholic beverages and juices
- Choice of Ufaa special tea blends
- Snack platter: includes egg roll, sticky chicken wings, fried shrimp balls, sweet and sour meat balls and fresh fruit platter

LUNAR SERENADES: KARAOKE EXTRAVAGANZA*

Celebrate Lunar traditions with an enchanting Karaoke experience, fine beverages, and delectable snacks.

US\$360

Inclusions:

- Room hire for up to three hours
- Selection of non-alcoholic beverages and juices
- Choice of Ufaa special tea blends
- Choice of hops (Heineken/Tiger/Carlsberg/San Miguel)
- One bottle of selected premium alcohol and choice of mixers (Wuliang Liuheye/ Grey Goose Vodka/Johnnie Walker Black Label)
- Snack platter: includes egg roll, sticky chicken wings, fried shrimp balls, sweet and sour meat balls and fresh fruit platter

GOLDEN HANDS MAHJONG AFTERNOON TEA

Try your luck and revel in the joyous game of Mahjong everyday during Afternoon Tea at Ufaa. Sip on a selection of fine teas and savor gourmet snacks while you move the ivory tiles over an abundance of laughs.

4:30 PM | US\$90

Inclusions:

- Fine selection of teas, juices, fresh fruit platter and roasted nuts

FORTUNE'S GAME: THE LUNAR NEW YEAR MAHJONG TOURNAMENT

On **FEBRUARY 1**, call upon the auspicious winds to guide you as you compete in the first Conrad Maldives Mahjong tournament and try your hand at winning special prizes, and more importantly – lay claim to the title of Rangali Mahjong Champion.

*Price includes up to four guests. Additional guests will be charged US\$60 per person.

Maximum of 8 guests is allowed.

Beverages will be served in the karaoke room only.

Extension of time will be subject to availability and an additional charge of US\$60 per hour.

Drinks ordered during additional time will be charged per consumption. Alcoholic and additional beverages will be charged at standard menu price.

** Table hire for maximum 3 hours.

Food and beverages will be charged separately at standard menu price.

All prices are in US\$, subject to 10% service charge and 16% T-GST.

Advanced reservation is recommended to ensure availability.

For further details or to make a reservation, please contact your island host.

祥蛇贺岁在UFAA

1月29日(星期三)至2月1日(星期六)

歌舞升平 蛇腾四海**

与您的朋友和家人一起沉浸在K歌的愉悦中,让您的新春庆祝更加精彩。

180 美元

包含:

- 最多三小时卡拉OK房间租用
- 多种无酒精饮料和果汁
- Ufaa特制茶混合饮品
- 小吃拼盘 (蛋卷、糯米鸡翅、炸虾球、糖醋肉球、新鲜水果拼盘)

金蛇起舞 八方来财*

升级享受,无尽愉悦,举杯庆贺,欢渡新春。

360美元

包含:

- 最多三小时卡拉OK房间租用
- 多种无酒精饮料和果汁
- Ufaa特制茶混合饮品
- 精选啤酒 (喜力/虎牌/嘉士伯/生力)
- 一瓶精选优质酒 (五粮六和液/灰雁伏特加/尊尼获加黑牌)
- 小吃拼盘 (蛋卷、糯米鸡翅、炸虾球、糖醋肉球、新鲜水果拼盘)

新年纳福展身手 | 麻将下午茶

在Ufaa的下午茶时光,试试你的手气,尽情享受麻将的欢乐。

品味精选的优质茶饮,享受美味小吃的同时,伴随着欢笑声移动麻将牌。

4:30 PM | 90美元

包含:

- 精选茶饮、果汁、新鲜水果拼盘和烤坚果

蛇跃龙腾 | 麻将锦标赛

呼唤吉祥的风来指引你,在2月1日参加首届马尔代夫康莱德麻将锦标赛,争夺特别奖品,更重要的是——赢得“Rangali麻将冠军”的荣誉!

*价格包含: 最多四位客人, 额外客人每位收取60美元。

最多允许8位客人。

饮料服务仅在卡拉OK房间内提供。

时间延长可视情况而定,每小时额外收费60美元。

在延长期间所消费的一切饮料均会按标准菜单价格收费。

**桌子租用最多3小时。

食品和饮料会按标准菜单价格单独收费。

所有价格均以美元计算,另加10%服务费和16%旅游商品及服务税。建议提前预订以确保有位。

如需更多信息或进行预订,请联系您的私人管家。

A decorative border surrounds the central text, featuring stylized oranges and leaves. The oranges are depicted in various colors: some are solid yellow, some are solid dark red, and some have horizontal or vertical stripes in yellow and red. The leaves are dark red and are attached to thin, dark red stems. The background is a solid, vibrant red color.

CONRAD®
MALDIVES
RANGALI ISLAND

South Ari Atoll 20077, Republic of Maldives | **Phone** +960 6680 629